



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 22 DE MARÇ DE 2016

NÚM. i Classe de Sessió: 5/2015. Ordinària

Dia i hora: 22/03/2016 20:00h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

D. RAFAEL SIMO SANCHO PSOE

VICEPRESIDENTA

DÑA. ALICIA BRANCAL MAS COMPROMÍS

VOCALES

Regidors

CRISTINA GABARDA ORTIN CIUDADANOS

Persones designades pels Grups Polítics Municipals.

D. JUAN ANTONIO MORALES IBAÑEZ Grup Polític Municipal PSOE

Veins designats pels Grups Polítics Municipals.

Dª. EVA FORES CASTELL Grup Polític Municipal CSenM

Veins designats per la Tinença Alcaldia

Dª. MARICARMEN RIBERA SORIANO Grup Polític Municipal PSOE

LORENZO CUMBA DE LA ROSA Grup Polític Municipal COMPROMÍS

Representants de Associacions de Veins.

D. CLEMENTE MIRO PONS AAVV EL PINAR

D. MANUEL FERRARA PORTOLES AAVV CAMI FONDO

Dª VICENTA PALAU CAMPOS AAVV EL FARO

D. ROBERTO TERUEL SAN JOSE AAVV MARJALERIA

D. PASCUAL MARTINEZ CARAVACA

AAVV LA COLOMA-CAMI FONDO

D. JOSE CARLOS MAS

AAVV MERIDIANO

Representants de les Associacions Sectorials

D^a ANTONIA MIRALLES CUMBA

A.C. UNION MUSICAL DEL GRAO

D^a MARISA MIRALLES CUMBA

A.C. CORAL POLIF. SANT PERE

Representants de les AMPA

D^a. ALBA BELTRAN MIR

AMPA. CEIP LA MARINA

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

NO ASSISTIXEN: D. XAVI GALLEN TORAN (PP), D. VICENTE GUILLAMON TERRAT (PP), D. (COMPREENS MEUS), D. J. ANTONIO ZAMORA DE FRANCISCO (CIUTADANS).

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: SRA. MONTSE VIÑALS GUERRER (CSenM) D. LUIS LOPEZ HUETE (COMPREENS MEUS), JORGE BEGUES LIROLA (AAVV. PLANA ENTRILLES) i D. ANDRES CARRILLO VALLS (A.C. GRUP ESCOLTA)

Orde del dia.

- 1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió ordinària del Consell de Districte Marítim celebrada el dia **15 de desembre de 2015**.
- 2.- Informació Carnestoltes 2016
- 3.- Informació Sant Pere 2016.
- 4.- Infomación zona aparcament camions i accessibilitat
- 5.- Informació estat obres finançament sostenibles
- 6.- Precs i preguntes

En La Sala d'Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les **20:00** del dia **22 de març de 2016**, sota la presidència de l'II·Im Senyor Tinent d'Alcalde, El senyor **Rafael Simó Sancho**, es reuneixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió **ordinària** del Consell **Municipal de Districte Marítim**, amb la meua assistència com a Secretari Delegat del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència, s'inicia la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, De l'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 15 DE DESEMBRE DE 2015.

Declarada oberta la sessió pel Sr. **President**, es pregunta als presents si tenen alguna objecció a la redacció de l'acta de la sessió extraordinària constitutiva celebrada el passat **15 de desembre de 2015**. No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- INFORMACIÓ CARNESTOLTES 2016.

El Sr. **President** va comentar als presents que en general estava satisfet de com s'havien exercit les activitats del programa de Carnestoltes 2016, exceptuant el tema del so en la carpa muntada en el Parc de "La Panderola", ja que a posteriori s'havia comprovat que l'imitador acústic era una solució adequada per a espais tancats però insuficient per a espais oberts.

Arran d'açò, en les festes de la Magdalena'16, s'havia modificat el procediment de mesurament. La potència màxima permesa continuaven sent 90db, però el mesurament es va realitzar a l'eixida i no a la recepció. Este mètode havia donat millor resultat i s'aplicaria en les pròximes festes de Sant Pere'16.

D'altra banda, es va mostrar content per la gran acceptació que havien tingut per part dels veïns del Grau les dites activitats carnavalesques i per l'alta participació dels veïns, molts dels quals li havien expressat la seua satisfacció.

Va informar de que en l'annex que se'ls havia enviat constaven totes les factures, ,així com un balanç de gastos, amb la intenció que la gestió siga el mes transparent possible.

Tambien va dir que qualsevol proposta dels membres a fi de millorar la celebració seria tinguda en compte, ja que l'objectiu era millorar i implicar a mes gent cada any.

3.- INFOMACIÓ SANT PERE 2016

El Sr. **President** va informar de que havia mantingut diverses reunions amb la Comissió de Festes, la Comissió de Bous, les Penyes i els representants dels diversos grups polítics municipals.

Va explicar que s'havia creat un grup de treball de què formarien part ell com a Tinent Alcalde del Grau, un representant de la Comissió de Festes, un representant de la Comissió de Bous, un representant de les Penyes, un representant de la Federació de Col·lectius per la Cultura al Grau i un representant de cada partit polític i una altra persona que exerciria les funcions de Secretari (a fi que realitzara les actes de les reunions).

L'objectiu d'este grup de treball seria consensuar les activitats a realitzar així com millorar la participació i la transparència, fiscalitzant gastos, ingressos (amb l'ajuda de la nova Ordenança de Patrocini) i contractacions.

El Sr. **President** va comentar que el grup no decidiria la programació però aportaria idees, i que s'oferiria a les F.A.G tota l'ajuda i suport que des de l'Ajuntament se'ls poguera donar, ja que es tractava de fer unes festes amb majors alternatives.

Va informar els presents que s'anava a intentar regularitzar la gestió de les festes, el funcionament de la qual havia sigut fins al moment prou millorable, posant com a exemple que el 2015 havia sigut el primer any en què l'Ajuntament havia pagat els bous de forma legal.

Va comentar que la Comissió de Festes serà part important de les festes, com ha de ser, però no serà el que havia sigut fins al moment, és a dir, no serà l'única a decidir, encara que el vot de qualitat serà el del President de la Comissió de Festes, ja que en cas d'empat el seu vot valdrà doble.

El **Sr. President** va comentar als presents que el dia anterior, 21 de març, s'havia realitzat la primera reunió del Grup de Treball de Sant Pere 2016, en la qual es va realitzar la proposició que haguera també un representant de la Confraria de Pescadors, aprovant-se per unanimitat.

Va comentar que segurament amb esta incorporació el Grup de Treball quedava tancat, sobretot perquè un número molt elevat de components restaria operativitat. No obstant això, en la Tinència d'Alcaldia s'instal·laria una bústia de suggeriments perquè qualsevol poguera fer-les arribar al Grup.

Va informar també que en la web de l'Ajuntament hi haurà una pestanya dedicada a les Festes de Sant Pere en la que estaran penjades les actes del Grup i qualsevol ciutadà podrà accedir a elles. L'objectiu és crear un Portal de les Festes de Sant Pere basat en els principis de transparència i participació, estant obert que qualsevol col·lectiu (AAVV, Associacions Sectorials,...etc) propose activitats que es puguen dur a terme, siguin finançades o no per l'Ajuntament.

En la mencionada reunió del dia 21, es van adoptar dos importants acords:

1. Mercat Artesanal

Era una de les qüestions mes urgents a causa de necessitat d'establir un lloc on ubicar-la per a poder realitzar la licitació en termini i de manera totalment legal. Es va decidir ubicar-ho en la Pza de la Font de la Barrassota, i estarà muntat des del dia de Sant Pere fins a fi de festes. La idea que es remena és realitzar un mercat tradicional de temàtica marinera, que tinga mes qualitat que el que es muntava fins ara.

2. Actuacions Musicals

També era urgent, perquè cal traure a licitació pública la concessió de les barres de venda de begudes i que les bases es puguen publicar a temps, i per a això calia decidir que dies haurien actuacions musicals. Finalment es va decidir que hagueren actuacions els dies següents: 11 de juny (Presentació), 18 de juny (Pregó), el primer dissabte (25 de juny), el dia del Paiporta (28 de juny) i el dia de Sant Pere, deixant obert el segon cap de setmana, esperant a tancar el pressupost definitivament (Magdalena'16 no s'ha tancat encara, la qual cosa condiona Sant Pere). Va afegir que en la dita concessió pública anirien incloses també les barres de les Festes del Serrallo.

Va afirmar que s'han dividit les activitats en 4 programacions simultànies i complementàries: *Programació Cultural, Programació Musical, Programació Taurina i Programació Infantil.*

També va comentar que s'havia intentat contactar amb el President de les F.A.G, la qual cosa fins al moment no havia sigut possible, per a comentar-li que tenia les portes obertes per a qualsevol col·laboració.

4.- INFORMACIÓ ZONA APARCAMENT CAMIONS I ACCESSIBILITAT

El Sr. President va comunicar als presents que els camioners que utilitzarien la dita zona que s'anava a habilitar per a ells específicament, eren majoritàriament residents en el Grau que ja aparcaven els seus camions de manera alegal en la C/La Sardina, ja que era l'única del barri amb espai suficient i el la que no molestaven a la nit. Per tot açò es va decidir habilitar en el dita carrer un lloc perquè pogueren estacionar els seus vehicles (8 places en total).

Quant a l'accessibilitat, va comentar que en l'Av. Serrano Lloberas s'havien col·locat bol·lards enfront de la fruiteria allí situada perquè els vehicles aparcaven damunt de la vorera i trencaven els taulells. Va afegir que també s'havien col·locat bol·lards en la Pza de la Font de la Barrassota pel fet que els caps de setmana la gent la utilitzava com a pàrquing. Per a acabar amb el tema de l'accessibilitat, va informar de que en la C/Tinent Alloza s'havia canviat un bol·lard fix per un de clau perquè els camions de repartiment de mercaderies pogueren accedir.

Va afegir que en aplicació de la 1ª fase del Pla d'Accessibilitat, en Ferrandis Salvador s'havia inclòs senyalització per a invidents, consistent en alguns taulells amb rugositat diferents i senyals el Braille. Va indicar que l'obra encara no estava rebuda i que creia que faltava incloure senyals acústics.



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

5.- INFORMACIÓ ESTAT OBRES FINANCERAMENT SOSTENIBLES EN EL GRAU

El **Sr. President** va informar de que en estos moments s'estaven realitzant 4 obres financerament sostenibles en el Grau, passant a explicar l'estat de cada una d'elles:

1. Pàrquing Autocaravanes.

La primera part, la que correspon a la construcció esta ja acabada i l'obra es rep esta setmana, faltant la licitació del que seria la gestió.

2. Séquia l'Obra.

S'havia retardat perquè havien sorgit alguns problemes, i s'estimava el termini de finalització en 8 mesos.

3. Séquia La Plana.

S'estima un termini de finalització de 6 mesos.

4. Bombament Pza. Mare de Déu del Carme.

Les obres ja s'han iniciat i s'estima un termini de finalització de 3 mesos.

6.- PRECS I PREGUNTES

El **Sr. Miró va comentar** la proposta que ja havia fet via mail (igual que havia fet ja en la Junta), i va dir que havia observat que Junta rere Junta i Consell rere Consell els punts de l'orde del dia únicament se centren en informes del Tinent Alcalde o propostes des de l'Ajuntament. Mai o pràcticament mai hem presentat les i els membres de la Junta o del Consell proposades per a ser incloses en l'orde del dia, per la qual cosa els membres de Junta i Consell únicament les presenten en Precs i preguntes

Va explicar que si les propostes no estan en l'orde del dia no es poden votar, amb la qual cosa és possible que es perda temps a donar-los solució, encara que li constava que des de la Tinença alcaldia es presta tot l'interés necessari.

El **Sr. President** va informar de que en la Junta de Districte s'havia decidit que amb anterioritat, el Secretari manara un recordatori a totes i tots els membres perquè amb una antelació de dos setmanes es presentaren propostes (via registre o via e-mail) per a ser incloses en l'orde del dia per part de la resta de membres en cada Junta, i que si als membres del Consell els pareixia bé, es podia adoptar este acord també per al Consell.

La proposta va ser aprovada per unanimitat, junt amb la proposició que l'acta s'enviara abans i no junt amb la convocatòria.

La **Sra. Marisa Miralles es** va queixar de que els actes religiosos estaven inclosos dins del llibre de festes i en canvi no hi havia cap persona relacionada amb l'Església en el Grup de Treball.

El **Sr. President** va respondre que no s'havia inclòs a ningú relacionat amb l'Església perquè pensaven que d'això s'ocupava la Comissió de Festes.

La **Sra. Antonia Miralles** va dir que sempre preguntaven a ultima hora.

El **Sr. President** que no havien pensat en això, però que estava d'acord en què era important i es va comprometre a tractar el tema en la pròxima reunió del Grup de Treball.

La **Sra. Marisa Miralles va dir** que no entenia que funció tindria a partir d'ara la Comissió de festes.

El **Sr. President** va contestar que seria una part important del Grup de Treball i que, com ja havia comentat anteriorment, inclús tindria el vot decisiu en les deliberacions, i pel seu lloc organitzaria un gran nombre d'actes, però que no podia continuar actuant com ho havia fet fins llavors perquè la seua activitat no

tenia cap suport jurídic ni estava avalada per cap Estatut. Es tractava, va dir, d'alliberar a la Comissió de responsabilitat.

La **Sra. Marisa Miralles** va preguntar sobre qui recauria eixa responsabilitat.

El **Sr. President** va contestar que sobre l'Ajuntament.

La **Sra. Gabarda** va dir que sempre havia recaigut sobre l'Ajuntament.

Els **Sr. President** li va dir que estava equivocada, ja que l'Ajuntament havia actuat fins al moment com a pagador o patrocinador, però que mai havia fiscalitzat l'actuació de la Comissió ni s'havia responsabilitzat d'això.

La **Sra. Gabarda va dir** que, segons la seua opinió, les Festes de Sant Pere hauria d'organitzar-les la Comissió de Festes.

El **Sr. President** va reiterar que no gaudien del suport jurídic necessari per a fer-ho, ja que no tenien la potestat necessària per a això, ni cap reglament que es l'otorgara.

Va explicar que consultats els funcionaris de mes alt rang de l'Ajuntament, estos havien conclòs que la potestat per a organitzar les Festes de Sant Pere, igual que qualsevol altra festivitat que se celebrara en el municipi (Magdalena..etc) era del Patronat de Festes, i la responsabilitat dels Regidors que són els que firmen les factures.

Va concloure que a la Comissió de Festes se li lleva responsabilitat i el poder absolut de decisió, i se li atorga el privilegi d'organitzar i gestionar certs actes, al mateix temps que se li sol·licita que fomenta una major participació i actue amb la màxima transparència.

La **Sra. Marisa Miralles** coment que, segons la seua opinió, es desmereixia a la Comissió, restringint les seues funcions d'eixa forma, aclarint que no tenia res en contra d'esta nova organització i que ójala les penyes s'hagueren integrat molt abans.

La **Sra. Gabarda** va comentar que estava totalment d'acord.

La **Sra. Beltrán** va dir que en l'última reunió que havien tingut els representants de les penyes i la comissió s'havia vist un canvi d'actitud per part d'esta última.

El **Sr. President** va explicar que l'objectiu era que les penyes i la Comissió de Festes col·laboraren en compte d'enfrontar-se.

Va finalitzar la seua explicació sobre el tema asseverant que els diners dedicat a les festes era de tots els Castellonencs, i que igual que es dedicava a això es podia haver dedicat a una altra cosa, per la qual cosa devien garantir-se una adequada tramitació administrativa i executar-la amb la major responsabilitat i transparència.

El **Sr. Ferrara** va preguntar al Sr. President que és el que s'entenia per actes culturals.

El **Sr. President** va respondre que actes realitzats o participats per Associacions Culturals o Entitats semblants.

El **Sr. Ferrara** va comentar que la marjal era una gran desconeguda, i va informar de que l'A.C. Colla el Rebombori havia creat unes rutes didàctiques que podrien interessar als alumnes d'escoles i instituts, així com a turistes en general.

El **Sr. President** va respondre que li pareixia una gran idea i que des de l'Ajuntament se'ls donaria suport per a organitzar-ho didàcticament i turísticament.

La **Sra. Marisa Miralles** va indicar que es podrien fer uns quaderns didàctics per als escolars que estos ompliren durant, o després de la realització.

La **Sra. Brancal va comentar** que a ella també li pareixia una gran idea.

El **Sr. Ferrara** va comentar que la Séquia Entrilles i la Séquia Alquerria no s'havien netejat mai, i que quan pluvia causava problemes, per la qual cosa va sol·licitar que es netejara.

El **Sr. President** va comentar que s'estudiaria la petició.

El **Sr. Ferrara** va sol·licitar l'eliminació de la jardineria del Cmno. Serreual per a afegir un carril per a girar cap al Cmno Fondo, direcció Benicassim.

El **Sr. President** li va informar de que els tècnics ja ho estaven estudiant.

La **Sra. Gabarda** va comentar que no estava segura de que l'eliminació de la jardineria fóra una bona idea.



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

La **Sra. Beltrán** va preguntar en que fase es trobaven les distintes execucions de les propostes triades dins dels Pressupostos Participatius.

El **Sr. President** va informar de que anaven amb retard, ja que havien patit una parada tècnica important, referint-se en quant tècnic al personal que ocupa el dit lloc en l'Ajuntament, ja que hi havia hagut diverses baixes per malaltia, accident, etc, el que havia provocat que s'acumularen els distintes projectes i es retardara la seua posada en marxa.

La **Sra. Beltrán** va voler saber que havia sigut de la xicoteta embarcació a vela propietat de l'A.C. Mar i Vent que els antics calafats van construir amb la intenció que servira perquè passejar als turistes pel port.

El **Sr. Morales** va contestar que estava amarrada en el Club Náutico, ja que feia falta un segur per a poder navegar amb ella.

La **Sra. Brancal** va preguntar si el Club Náutico no els cobrava per l'amarrament.

El **Sr. President** va respondre que fins al moment no, però que tenia intenció de començar a fer-ho i així se l'havia comunicat ja a l'Ajuntament i a la mateixa Associació Mar i Vent.

La **Sra. Marisa Miralles va comentar** que el Museu de la Mar estava infravalorat.

El **Sr. President** es va mostrar d'acord amb la seua asseveració i va anunciar als presents que s'estava intentant portar el Museu mes prop del mar. Va informar de que s'havia posat en contacte amb l'Autoritat Portuària a fi de traslladar el Museu a l'Edifici Morú i cedir l'actual seu del Museu a l'Autoritat Portuària perquè realitzara allí quantes exposicions desitjara.

La **Sra Marisa Miralles** va sol·licitar informació sobre l'obra del bombament en la Pza Mare de Déu del Carne.

El **Sr. President** li va informar de que se n'anava a procedir a substituir la bomba actual, instal·lar una altra i realitzar la preinstal·lació per a una futura tercera bomba, a més d'instal·lar noves canalitzacions des d'allí fins l'Av Ferrandis Salvador.

La **Sra. Marisa Miralles** va preguntar si quan es concedia un gual l'Ajuntament realitzava el rebaix del rastell o si per contra li corresponia realitzar-ho al titular de la llicència.

Conteste el **Sr. President** que correspon al titular de la llicència realitzar el rebaix, excepte quan a causa del reasfaltat o reforma del carrer el rastell quede a baixa altura, i en este cas, l'Ajuntament s'ocupa de reahacer els dits rebaixos. Va aprofitar per a anunciar que s'anava a realitzar una campanya de revisió de guals, a fi d'aclarir la base de dades dels dits guals i comprovar l'adequació d'estos a la normativa.

La **Sra. Marisa Miralles va reiterar** la queixa realitzada en l'anterior reunió del Consell de Districte de data 15/12/2016, sobre els cursos de gimnàstica en la piscina que realitzava la Regidoria del Major. Va informar els presents que l'empresa adjudicatària continuava incomplint les bases de participació i no expulsava als inscrits que no es presentaven ni els substituïa per gent en llista d'espera, per la qual cosa s'estava malgastant els diners i a més afectava a la resta d'usuaris ja que dels 8 carrils de la piscina es reservaven 6 al curs, en els quals només hi havia 4 o 5 persones i un parell de monitors, mentre que en els 2 carrils restants s'apinyaven entre 7 i 9 persones.

El **Sr. President** va comentar que traslladaria la seua queixa a la Regidor responsable.

El **Sr. Teruel** es va queixar de que la falta de fixació dels contenidors feia que quan feia vent estos causaren prou danys, tant entre ells mateixos com a vehicles i altres propietats, la qual cosa havia de ser molt costós econòmicament, proposant que es fixaren tots i s'acabara amb el problema.

El **Sr. President** va respondre que en el contracte amb l'empresa de neteja ve inclosa la reposició i reparació de contenidors pel que no és un gasto adicional, però que no obstant s'estudiaria la proposta.

El **Sr. Teruel** va preguntar si les restes de poda de palmeres els retirava l'Ajuntament o no.

El **Sr. President** va contestar que el Servei d'Arreplega de Poda (SRP) a través del 010 funciona magníficament, sempre que s'utilitze adequadament. Evidentment si es produïa un abocador il·legal de poda, l'Ajuntament ho netejaria però eixe no és el funcionament adequat. Va asseverar que bàsicament era un problema de mala utilització del SRP per part dels usuaris.

El **Sr. Teruel** va preguntar per la data d'inici de la 2ª Fase de les obres de la Séquia Travessera.

El **Sr. President va contestar** que depenia de la firma del conveni amb la Conselleria de Medi-Ambient, ja que esta havia de fer-se càrrec del 60% del cost de l'obra, i portaven mes d'1 mes amb el conveni preparat a l'espera de firma. Va informar de que era una obra el temps d'execució de la qual estimat era de 6 mesos i que s'havia de licitar abans de juny, perquè havia d'estar acabada dins de l'any en curs.

El **Sr. Teruel** va sol·licitar la instal·lació de bandes sensoras en el Cmno La Plana per a quantificar el pas de vehicles.

El **Sr. President** va voler conèixer l'objectiu de la dita mesura.

El **Sr. Teruel** va respondre que per a demostrar que és una via de gran transcendència a fi de considerar realitzar les inversions necessàries per a millorar l'enllumenat, cobrir la séquia...etc.

El **Sr. President** li va comentar que en els últims 10 anys, mai s'havia sol·licitat en els pressupostos participatius que es millorara l'enllumenat del Cmno. La Plana. L'AAVV Marjalería havia realitzat nombroses peticions i se li han aprovat la majoria d'elles, però esta petició en concret no l'havia realitzat mai, per la qual cosa no havia de ser tan important.

El **Sr. Teruel** va contestar que la Junta anterior tenia unes prioritats i l'actual, altres.

El **Sr. President** li va indicar que es prioritzava millorar l'enllumenat en la zona de vivendes, i que vies principals eren, per exemple la Ronda Nord i la Ronda Sud, o l'Av del Mar, les quals tenien una aflluència de tràfic infinitament superior al Cmno. La Plana, però que no obstant volia que constara en acta el seu agraïment a l'actual junta de l'AAVV Marjalería per la seua forma de treballar, que havia suposat una gran millora en l'actitud respecte a l'anterior.

El **Sr. Teruell** va informar de que al novembre sollicitaron l'adequada canalització del Camí del Magre i que este desaguara en el Cmno. La Plana a fi d'evitar inundacions, ja que amb el poc que havia plogut recentment, ja hi havien hagut problemes d'este tipus.

El **Sr. President** va contestar que es traslladaria la seua sol·licitud als Servicis Tècnics perquè l'estudiaren.

I sent les 22:00h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President del Consell Municipal de Districte